
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforening Luneparken d. 10-5-2023 

 

 

1: Ved gennemgang af området blev der talt om udskiftning af net i fodboldmålene og nettet i 

basketkurven. 

Kanterne ved petanquebanen skal repareres, da brædderne er rådne. 

2: Der var ikke noget siden sidst. 

3: Formanden tager kontakt til kommunen mht. klipning af hegnet mod syd på den nederste del af 

stamvejen. 

Bestyrelsen har besluttet at der ikke skal klippes græs i 5 meters afstand fra grøften ved Allervej, 

dette er for at fremme biodiversiteten. 

Formanden tager kontakt til kommunen, om der kan laves forbud mod knallertkørsel på stierne. 

Kan vi blive bedre til at få folk til at komme til generalforsamling, og dermed bedre mulighed til at få 

flere Interesserede til at melde sig i bestyrelsen? 

Margit Andersen laver et oplæg til velkomstbrev, eller evt. mappe med information om Luneparken. 

Kassereren opsiger foreningens ansvarsforsikring, da den ikke er nødvendig mere. 

Onsdag d. 7-6-2023 kl. 16.00 bliver der arrangeret en arbejdsdag, så området bliver mere 

præsentabelt.  

Formanden laver indkalselse. 


